



# trail

## MINIMAL MICRO CRAMPONS WINTER TRAIL RACES

Designed and tested to meet the winter runners requirements. Extremely light weight and excellent grip on ice and hard snow. Perfect for winter races. Excellent for the Skyraces in the spring season with quickly changing ground conditions.

## MINIMAL SCHUHKRALLE - WINTER TRAIL RENNEN

Entwickelt und getestet, um den Ansprüchen der Trail-Runner gerecht zu werden. Federleicht und exzellente Haftung auf Eis und hartem Schnee. Exzellent für Winter-Trails. Hervorragend geeignet für die Skyraces im Frühjahr mit schnell wechselnden Bodenverhältnissen.

ALSO AVAILABLE IN

*Crazy Pink!*



14 steel crampon spikes 8 mm long for excellent stability, perfect grip and walking-running comfort

14 Stahlkrallen mit 8 mm langen Spitzen für hervorragende Stabilität, perfekten Halt und Laufkomfort.

Structure completely made of high resistance stainless steel components to prevent rust and oxidation

Struktur komplett aus hochbeständigen Edelstahlkomponenten gefertigt - verhindert Rost und Oxidation

Perfect fit adapter: new system to adapt the length of the micro crampon to the shoe for an even more precise and performing fitting.

Perfect-Fit-Adapter: neues System zur Anpassung der Länge an den Schuh für eine noch präzisere und leistungsfähigere Passform.

# TRAIL 2.4



## winter trail race micro crampons

- The world's lightest quick fit crampon
- Quick-fit and excellent bond to the shoe due to the hi-tech elastomer
- Ideal for ice and hard snow surfaces due to the steel crampons plates
- Revolutionary construction system with micro-rope and crampons plates
- Compact case made of technical and functional material
- Die leichteste Quick-fit Schuhkralle der Welt
- Quick-fit und exzellente Haftung am Schuh dank des Hightech-Elastomers
- Ideal für Eis, Schlamm und rutschige Oberflächen dank des Stahlspitzen-Systems
- Revolutionäre Konstruktion der Lauffläche mit Mikro-Seilen und Krallen-Plakette
- Kompakte Packtasche aus funktionellem Material

Hi-tech silicon elastomer tested up to -60 °C for a quick and comfortable fit and perfect positioning of the light crampon  
High-Tech-Silikon-Elastomer getestet bis -60 °C für einen schnellen, bequemen Sitz und perfekte Positionierung

Special micro hi-resistance stainless steel rope to minimize the weight and to improve the comfort under the shoe. Treads construction system patented

Revolutionäres Konstruktionssystem mit Mikroseil und Steigeisenplatten. Spezielles Micro-Hi-Resistance-Edelstahlseil, um das Gewicht zu minimieren und den Komfort unter dem Schuh zu verbessern. Größenanpassungssystem (Pat.Pend.).

Flat front tip to assure perfect fit on the shoe and even more running comfort also with lightweight footwear.

Flache Vorderspitze für perfekten Sitz am Schuh und noch mehr Laufkomfort auch bei leichtem Schuhwerk.

Ultralight bag made of technical and functional material. Very small to be brought with during the running.

Ultraleichte Tasche aus technischem und funktionellem Material. Sehr klein, um sie beim Laufen einzustecken.



Exact size chart FITTING TABLE



More about TRAIL



Art. / Color	Modell	Weight pair	Size	Shoe size	
				EUR	USA
11014 ● / 11015 ●	Nortec TRAIL size S	165 g	S	36 - 38	5.5 - 6.5
11024 ● / 11025 ●	Nortec TRAIL size M	170 g	M	39 - 41	7 - 8.5
11034 ●	Nortec TRAIL size L	180 g	L	42 - 44	9 - 10
11044 ●	Nortec TRAIL size XL	185 g	XL	45 - 48	11 - 13
11054 ●	Nortec TRAIL size XXL	190 g	XXL	46 - 49	11.5 - 14

! Standard sizes optimized for running and trail running shoes. Not suitable for trekking shoes. Standardgrößen optimiert für Lauf- und Trailrunning-Schuhe. Nicht für Trekkingschuhe geeignet.